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  - O fudbalu u našoj zemlji mislim sve najbolje.   Imamo kvalitetne igrače koji su vrlo cenjeni u
Evropi i svetu, posebno ovi najmlađi. Stadioni su nam takođe sve uređeniji i iskreno se nadam
da će ih što više ljudi posećivati. Treba se truditi da nam fudbal bude sve bolji i kvalitetniji.
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